
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van donderdag 19 mei 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno (Vanaf 20u09), Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Katelijne,
Lien, Marlies, Quentin (vanaf 20u16), Sander, Stijn Cambie, Tine, Yanice

Afwezig: Anton, Reinout, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Mariska, Simon

Waarnemer: Aiko, Tijl (vanaf 20u06)

De vergadering wordt geopend om 20u03.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Frigo weggooien Materiaal Nee
Nota hervorming doorsturen Joni Nee
Zoeken naar mini SD-kaart Iedereen Ja
Facturen Alma vragen Arno Ja

Materiaal heeft gezocht naar een manier om van de frigo af te geraken, maar normaal wordt die meegenomen
wanneer ze een nieuwe brengen. Bij ons hebben ze dat toen niet gedaan, dus Materiaal zoekt nog voort naar een
oplossing. Joni had de nota zelf nog niet gekregen toen er gevraagd was om input te geven en dat is intussen te
laat. Niemand had thuis een mini SD-kaart liggen. Arno heeft naar Eric van Alma gemaild om hen op de hoogte
te brengen van het feit dat ze achterlopen met de facturen. Intussen hebben we enkel nog geen factuur van de
bars van de laatste twee weken. Inbev heeft nog niet geantwoord.

Mededelingen

• Omdat we nog een paar facturen van Alma moeten afwachten gaan we op de dag van de après-examen bar
nog een AV doen. We kunnen dan kijken of we nog een gratis vat willen geven op de laatste bar of dat
er nog investeringen zijn die we willen doen. Momenteel hebben we nog iets van een 1600 euro over. Het
uur gaat afhangen van hoe laat StuRa valt. Mensen die niet aanwezig kunnen zijn, mogen altijd ideeën
doormailen.
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Raden

Cultuur WV

• Alle mandatarissen zijn verkozen.

• Er zal volgend jaar veel gehamerd moeten worden op het op tijd in orde brengen van de subsidies.

• IFTF gaat door, LOKO gaat dit zelf organiseren volgend jaar.

• Het BAC-atelier is nu toegankelijk voor alle studenten. Volgend jaar mag hier zeker reclame voor gemaakt
worden bij onze studenten, om duidelijk te maken dat ze daar een atelier kunnen huren voor een aantal
maanden.

Internationaal WV

• Filip Fedorowicz (de Scientica Internationaal verantwoordelijke van dit jaar) is unaniem verkozen als LOKO
Internationaal Coördinator voor volgend jaar.

• LOKO is aan het werken aan FAQ voor Internationaalstudenten met info over de studentenverenigingen, de
subsidies die ze van LOKO kunnen krijgen en info over het sociale aspect van het studentenleven. Een FAQ
met info over koten en transport en dergelijke bestaat al, dus die zaken komen er niet in.

• Er komt een nieuwe website voor internationale studenten in Leuven.

• Orientation Days gaan aangepast worden aangezien dat altijd chaos is, maar ze weten nog niet hoe concreet.

Sport WV

• Op de LOKO AV is beslist dat de studentenmarathon volgend jaar niet gedragen wordt door alle kringen.
Kringen krijgen nu de mogelijkheid om dit zelf te doen en als niemand dit wilt, kan LOKO uiteindelijk nog
beslissen om er zelf een subsidie voor aan te vragen. Dan moeten enkel de kringen shiften die er graag aan
willen meewerken. Het probleem voor de studentenmarathon is wel dat dat over verschillende gemeentes
gaat, wat veel voorbereiding vraagt. Als er nog lang gewacht wordt, zal het daarom waarschijnlijk niet
kunnen doorgaan volgend jaar.

• Het IFB is redelijk goed geëvalueerd. Enkele opmerkingen waren dat het sneller ingevuld moet worden en
dat er een nieuw reglement moet komen voor de eindrondes. Nu komt er namelijk nogal wat kritiek op het
feit dat mensen in twee ploegen kunnen spelen. Zo gebeurt het dat wanneer een slecht team met één goede
speler wordt uitgeschakeld, deze speler soms gewoon gevraagd wordt voor een andere ploeg.

Scientica AV

• De maximumfactuur van StuRa is besproken geweest. CuDi gaat helpen met de prijzen van boeken en
cursussen door te geven aan proffen zodat zij daar niet te veel zoekwerk aan hebben.

• De samenwerking tussen CuDi en Webteam verliep dit jaar niet altijd even goed. Daarom is dit op de AV
even besproken, omdat zij daar neutraler in kunnen zijn.

• Zijn verkozen voor CuDi voor volgend jaar: Lien Bosmans als eindverantwoordelijke, Teresa Welke als
boekenverantwoordelijke, Gilian Feyaerts als financieel verantwoordelijke en Elfriede Heerwegh als cursusver-
antwoordelijke.

• Vanaf nu staan alle goedgekeurde verslagen online.
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Scientica AKV

• Zijn verkozen voor volgend jaar: Seppe Segers voor Scienticafé, met Jeroen die vorige AKV verkozen was
en Lien Bosmans en Karim Réga voor het weekend.

• In 2017 vindt 200 jaar faculteit Wetenschappen plaats. In het voorjaar -het tweede semester van volgend
jaar dus- zullen er lezingen zijn met op het einde een slotdebat, een galabal in thema en een grotere
Scienticup + BBQ. In het najaar komt er winter-wetenschapsland met allemaal eetstandjes op de campus
met randanimatie. Er gaat ook een fiets- of wandeltocht komen, eventueel in samenwerking met Scientica
Louvain-la-Neuve. Hopelijk is de oude F tegen dan ook vrij van asbest, dan wordt daar een lasershoot
georganiseerd.

• Voor de Jobfair is de geldverdeling gesproken. Momenteel wordt er 40% via de verdeelsleutel verdeeld, maar
dit kan misschien beter naar Scientica gaan. Een andere mogelijkheid is om 20% voor Scientica en 20% met
de verdeelsleutel te verdelen.

Update Materiaal

Momenteel zijn er twee BBQ roosters die maar één handvat hebben, dus misschien wordt het tijd om eens nieuwe
te kopen. De BBQ’s zijn er algemeen niet goed aan toe, dus misschien kunnen deze volledig vernieuwd worden.
We houden deze investering in het achterhoofd voor de laatste AV.

Postenevaluatie

• Bar
De muziek is dit jaar beter geworden. Anton was niet altijd even stipt. Naar volgend jaar toe kan er gekeken
worden om samen te werken met de Gnorgl voor drank. De bars zullen waarschijnlijk wel beter uitgewerkt
zijn dan, aangezien er volgend jaar meer mensen zijn en ook meer met ervaring.

• Beheer
Alles is dit jaar vrij vlot verlopen. Fanne is blij dat volgend jaar iemand anders de kassa’s moet tellen.

• Cantus
Cantus heeft niet samengezeten.

• CuDi
Laurens wordt volgend jaar kriver en hij weet intussen goed hoe het werkt. Er waren op het einde van het
jaar wel niet veel enthousiastelingen meer over in CuDi, dus hopelijk wordt er volgend jaar wat nieuw leven
in geblazen.

• Cultuur
Filmavonden zouden we beter niet meer organiseren, maar eerder promoten dat mensen zelf de beamer
kunnen reserveren. Bij eetstandjes moeten we opletten dat ze niet te hard op elkaar lijken. Nu was er een
Griekse pasta eetstand van GAK en niet veel later een couscous eetstand van Cultuur, wat allebei een soort
pasta is met groentjes onder. Voor cultuurreis moet iets vroeger begonnen met de organisatie. Teambuilding
zou op het begin van het jaar moeten, zodat Cultuur meer een team is in plaats van dat iedereen gewoon zijn
eigen activiteit heeft. De cultuurtweedaagse gaan we niet meer organiseren en misschien meer workshops.
Naar een museum gaan kunnen we samen met Scientica doen. Uitstappen hoeven ook niet allemaal op
de kalender, maar dan moet je wel zorgen dat de kalender niet te vol wordt en dat je die activiteiten niet
vergeet.

• EJW
Voor het afscheid is er nog samengezeten, maar er is niet echt kritiek naar boven gekomen.
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• GAK
Alles was in orde.

• Internationaal
Er is niet samengezeten omdat er per periode geëvalueerd is geweest. Internationaal moet wel opletten dat
ze hun materiaal op tijd aanvragen.

• Materiaal
Het is heel goed dat het zijkot leeggeraakt is. Af en toe had er bij sommige dingen wat meer vaart achter
mogen zitten, maar uiteindelijk is alles wel in orde gekomen.

• Media
De foto’s waren best oké en het vrijwilligerssysteem was geliefd, al daalde de animo wel naar het einde van
het semester. Volgend jaar kan er beter aan het begin van het semester gevraagd worden aan iedereen om
drie shiften in te vullen, zodat ze meer evenredig verdeeld zijn. Er zijn ook best veel foto’s genomen dit jaar,
maar ze mogen wel sneller geüpload worden. De website aanvullen was nogal saai werk voor één iemand en
voor Facebook werd er dan weer wekelijks gewisseld, wat te snel was. Dus voor Facebook moet er ofwel één
verantwoordelijke komen ofwel moet er na een langere periode dan een week gewisseld worden. Twitter was
in het begin van het jaar actiever dan ooit, maar is daarna stilgevallen.

• Onderwijs
OWG heeft samengezeten en was tevreden over alles, alleen was er bij Plan Achterban wat te weinig tijd.
Het eerste en tweede jaar hebben heel veel commentaar, dus zij zouden beter gesplitst worden van de rest.

• PR
De enige kritiek ging over de Jobfair, namelijk dat de opbouw enkel door Wina gedragen werd en dat er een
kring was die maar drie kwartier geshift heeft op de hele jobfair.

• Presesduo
Presesduo heeft haar best gedaan om rekening te houden met de kritiek uit het eerste semester. Zelf hadden
ze verder geen opmerkingen.

• Redactie
Van de lezers kwamen er enkel klachten over schrijffouten en verder veel complimentjes. Een tip naar volgend
jaar toe is om goed op tijd te beginnen aan grotere dingen zoals de tonnekes. Voor twee interviews is er
geen bedankje gegeven.

• Secretaris
Naar het einde toe werden de verslagen minder gelezen, dus misschien kan er een prijs beloofd worden aan
degene die op heel het jaar de meeste fouten uit de verslagen haalt. Dropbox laat tegenwoordig niet meer
toe om wijzigingen te maken aan het bestand zonder dat de link verandert, dus reacties kunnen volgend
jaar best in Dropbox geplaatst worden, zodat iedereen deze ziet tijdens het lezen. Bij het sturen van de
uitnodiging van de volgende PV kunnen ze dan verwerkt worden, zodat de nieuwe link meteen meegestuurd
kan worden.

• Sport
De activiteiten van Wina waren wel oké, maar op het IFB was er niet altijd evenveel volk. Intern kon de
communicatie beter, zeker voor de 24 urenloop. Reclame maken voor activiteiten kon ook soms beter.

• Webteam
Er is gevraagd om een formulier in te vullen en het grootste punt dat daar uit naar boven kwam is dat
Webteam het jammer vond dat Yanice gestopt is met heel veel uitleg te geven, wat hij wel deed in het begin.
Hij is hiermee gestopt omdat er weinig motivatie was binnen Webteam en er niet echt sprake was van een
werking. Volgend jaar moet er meer samengezeten worden met Webteam om samen aan dingen te werken.
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Evaluatie voorbije activiteiten

Spantus

De opkuis was goed, De Coster was tevreden. De kassa was niet mee teruggenomen omdat door de overdracht
iemand anders dat moest doen dan degene die ze naar de Pavo meegenomen had. De cantus heeft 73 euro boven
begroting gedraaid, want er waren veel mensen en de vaten waren goed ingeschat.

Meirondjes

Er kwam elke keer meer volk: eerst acht, dan zestien en de laatste keer twintig, waarvan heel veel eerste- en
tweedejaars. Het is belangrijk om veel reclame te maken, want de eerste keer kwam er gewoon weinig volk omdat
mensen niet wisten dat het dan was. Er is in totaal 200 km gelopen en er is nog 27 euro over.

Pyjamabar

Er was niet veel volk, maar er is wel veel bier gedronken. De amaretto met chocolade sloeg niet echt aan, aangezien
deze warm was en het goed weer was. De overschot is meegenomen naar de Avatarbar.

Kampvuur EJW

Er was veel volk, ook veel eerstejaars die je niet veel ziet, en er is veel hout opgestookt. De eerstejaars vonden
het heel plezant, maar iedereen zat wel ver van het kampvuur aangezien het zo warm was. Naar het einde toe is
het beginnen gieten en toen is iedereen naar de kelder gevlucht. Het geld voor de pintjes is daar verdeeld geraakt
tussen het bekertje van het kampvuur en dat uit de living. De persoon die fotoshift had was dit vergeten en toen
heeft Wies heel mooie foto’s genomen.

Teambuilding

Het was leuk. De wortels waren in schijfjes, wat veel minder werk is dan raspen en ook best lekker. Er was te veel
pasta, maar die is nog meegenomen naar de eindejaarsBBQ. De cantus was leuk en random.

EindejaarsBBQ

Er was te laat begonnen met de organisatie, waardoor de shiften laat online stonden en ook niet goed ingevuld
geraakten, maar uiteindelijk is alles ter plekke wel opgelost geraakt. Iedereen vond het een goede BBQ en de
pikante worst sloeg ook erg aan. Het enige probleem was dat de ribbetjes niet vooruit gingen. Volgend jaar
kunnen we misschien een extra opbouwshift doen met een paar mensen om de BBQ’s er al te zetten en aan te
steken, zodat de ribbetjes voorgebakken kunnen worden. Als er dan een BBQ speciaal voor ribbetjes gehouden
wordt en er vier mensen op bakshift staan, zou het niet zo’n probleem meer mogen zijn. Er was nog 78 euro over
door korting, maar de 130 gratis consumpties moeten daar nog afgetrokken worden.

Avatarbar

Het was een legendarische bar, er zijn 4,5 vaten gedronken. De sterke drank was allemaal op, buiten de jenever,
daar is nog voldoende van over voor de après-examen bar. De afgescheurde bonnetjes zijn achter de toog gezet
en waarschijnlijk gewoon weggegooid. De uitgaven daarvan komen dus nog bij BBQ.

Staat van de barverantwoordelijke:
Rond 7u wilde de security komen afsluiten, maar Bar was nog bezig met het vat op te tappen. Arno lag uiteindelijk
pas om negen uur in zijn bed, aangezien hij om half negen nog ontbijt is gaan halen in de Carrefour en er in geslaagd
is om daar binnen te verdwalen.
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Après-examen bar

Voorlopig gaan Rik en Arno de bar tappen. Er wordt gevraagd of er mensen van het nieuwe barteam willen helpen,
bij voorkeur degenen die nog niet hebben kunnen mee tappen op een campagnebar. Er kan ook met shiften
gewerkt worden, zodat het aanlokkelijker is voor de nieuwe mensen. De bar gaat door op donderdag en er komt
La Chouffe aan 80 cent, veel cider en nog wat cava, Cara en Kaiser. Jari wilt zich graag verkleden als echte man
en om twaalf uur de overschot van de mannenavond uitdelen. Er wordt geen drank meer bijgekocht.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Frigo weggooien Materiaal 01/07/2016
Kelder opruimen Materiaal 01/07/2016

Varia

• Fanne: ’Even voor de duidelijkheid: Tine is niet zwanger.’

• Bart: ’Simme’s nieuwe naam is vanaf nu Schimmel Verschoren.’

• Jari: ’Joepie joepie, de laatste PV is gedaan!’

• Alexander: ’Er moeten nog cavaglazen besteld worden. Ik wil dat gerust wel doen, maar dan moet Materiaal
wel opzoeken welke. Ik heb Tine trouwens niet zwanger gemaakt, noch heb ik dat ooit geprobeerd.’

• Stijn Cambie: Het is de eerste keer dat een meisje de VWO heeft gewonnen.’

• Joni: ’Bar heeft de kar niet opgeruimd na de bar en dat moet wel nog gebeuren. De kelder is trouwens
een stort, dus Materiaal zou moeten proberen om dat deze week nog te fiksen. En ik heb het gisteren ook
gezegd bij het geven van het vat, maar dank u voor het toffe jaar. Niet iedereen was mee met dat vat
precies, Fanne zei gisteren nog: ’Tiens, jullie hebben toch helemaal geen vat gegeven?’ ’

• Anne: ’Ik wil jullie ook allemaal heel erg bedanken voor al jullie harde werk. Gisteren was het een beetje
vaag, maar echt heel erg merci voor alles. Ik vond het een heel leuk jaar en ik hoop jullie ook.’ - Tijl: ’Je
hebt echt geen goede stem om een speech te geven.’

De vergadering wordt gesloten om 21u00.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be
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